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Protokół Nr 19/12 

z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania 

w dniu 13 kwietnia 2012r. 

 

 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji według załączonej listy obecności. 

 

Posiedzenie trwało od godziny 14.00 do godziny 15.30. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Nr 18/12 z dnia 28 marca 2012 roku z posiedzenia Komisji 

Budżetu Finansów i Planowania. 

4. Omówienie założeń dotyczących zainstalowania monitoringu miejskiego w Łabiszynie 

5. Omówienie wniosków Zarządu Stowarzyszenia „Mała Szkoła w Nowym Dąbiu" oraz 

Fundacji Centrum Inicjatyw Edukacyjnych o  udzielenie pomocy finansowej w związku 

z planowanym otwarciem punktu przedszkolnego w Niepublicznej Szkole 

Podstawowej w Nowym Dąbiu i w świetlicy w Jeżewie. 

6. Sprawy różne.  

7. Zamknięcie obrad.  

 

Do punktu 1 

 

 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Radny Andrzej Hłond, witając radnych i 

zaproszonych gości:  Burmistrza Łabiszyna Pana Jacka Idzi Kaczmarka oraz Panią Skarbnik 

Panią Iwonę Krajka.  

 

Do punktu 2 

       

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond przedstawił porządek obrad z 

punktem „Omówienie wniosku Zarządu Stowarzyszenia „Mała Szkoła w Nowym Dąbiu" o  

udzielenie pomocy finansowej w związku z planowanym otwarciem punktu przedszkolnego w 

Niepublicznej Szkole Podstawowej w Nowym Dąbiu”. Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi 

Kaczmarek powiedział, że taki sam wniosek złożyła Fundacja Centrum Inicjatyw 
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Edukacyjnych. Prezes Fundacji Pani Agnieszka Pogiel – Kantorska została zaproszona na 

posiedzenie Komisji i dołączy do radnych przy omawianiu powyższego punktu.  

W związki z powyższym, Przewodniczący Komisji Budżetu zaproponował rozszerzenie 

omawianego punktu o wniosek Prezesa Centrum Inicjatyw Edukacyjnych.  

Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad z zaproponowaną poprawką.  

 

 

Do punktu 3 

 

Protokół Nr 18/12 z posiedzenia Komisji Budżetu Finansów i Planowania został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu 4 

      

Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Planowania Pan Andrzej Hłond 

przypomniał zebranym, że na XII Sesji Rady Miejskiej w dniu 15 lutego 2012 roku poruszony 

został temat monitoringu w Łabiszynie. Radny Eugeniusz Rzymyszkiewicz zaproponował 

wówczas, żeby założyć kilka kamer w strategicznych punktach miasta. Propozycja Radnego 

jest zbieżna z planem pracy Komisji Budżetu na ten rok. Przewodniczący dodał, że zanim 

będzie mowa o kosztach takiego przedsięwzięcia, należy najpierw ustalić gdzie powinien 

zostać zainstalowany monitoring i ewentualnie ile kamer potrzeba. Poza tym, trzeba się 

zastanowić gdzie umieścić rejestrator  i kto będzie go obsługiwał. Pan Andrzej Hłond dodał, 

że monitoring nie jest nowością. Istnieje już w wielu miastach. Skutek takiego przedsięwzięcia 

uzależniony jest od tego, jak korzysta się ze sprzętu i jakiej jest on jakości. Przewodniczący 

Komisji przypomniał, że na sesji była mowa o monitoringu na Wyspie. Zapytał radnych gdzie 

widzą potrzebę założenia kamer? 

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że już została 

przeprowadzona wstępna rozmowa z przedstawicielem jednej z firm zajmującej się 

monitoringiem. W przyszłym tygodniu zostanie dostarczone całkowite opracowanie tego 

tematu. Burmistrz Łabiszyna dodał, że na razie rozmowa dotyczyła tylko obszaru Wyspy. 

Zostało ustalonych sześć punktów strategicznych tego miejsca. W przypadku zastosowania 

kamer analogowych 0.6 MPix koszt jednej sztuki wynosi 1.000 – 1.200 złotych. Rejestrator z 

twardym dyskiem z miesięczną rejestracją (po miesięcu materiał się kasuje i nagrywa od 

nowa) kosztuje 3.000 złotych, a koszt monitora wynosi 2.000 złotych. W tym układzie sam 

sprzęt kosztowałby w sumie 12.000 złotych. Do tego dochodzą koszty robocizny, w tym 

instalowanie kamer i zakopanie w gruncie kabli, w wysokości około 12.000 złotych. Koszt 

ogólny to 24.000 złotych. Alternatywnym wyjściem jest zastosowanie kamer cyfrowych 2.0 

MPix. Wówczas obraz byłby znacznie dokładniejszy i wyraźniejszy. Wybór tej opcji wiąże się z 

dopłatą kolejnych 12.000 złotych za nowocześniejsze kamery. Koszt sprzętu i robocizny 
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wyniósłby wtedy 30.000 złotych (ponieważ nie wlicza się wówczas 6.000 złotych za kamery 

analogowe). Co więcej trzeba doliczyć do całej sumy 23% VAT. Reasumując, żeby 

zmonitorować obszar Wyspy należy liczyć  się z wydatkiem rzędu 38.000 złotych.  

Radny Leszek Stosik powiedział, że można byłoby zaangażować policję w 

monitorowanie Wyspy. 

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek wyjaśnił, że policja nie podlega Radzie 

Miejskiej ani Burmistrzowi. Co prawda jeden z paragrafów ustawy mówi o przedstawianiu 

sprawozdania policji Radzie Miejskiej, ale nie przekłada się to na zlecanie wykonania 

czegokolwiek. Nawet starosta nie ma bezpośredniej możliwości wydawania jakichkolwiek 

poleceń policji. 

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond powiedział, że policja korzysta z kamer 

starostwa żnińskiego, jeżeli zarejestrują one jakieś przestępstwo.  

Burmistrz Łabiszyna dodał, że monitoring może być bardzo przydatny. Dzięki kamerom 

zainstalowanym w Biedronce udało się znaleźć osoby, które zniszczyły Amfiteatr na Wyspie. 

Policja dotarła do nich po opakowaniach po piwie, które zostawili na Wyspie, a kupowali je 

właśnie w tym markecie.  

Radny Mieczysław Ruszkowski powiedział, że koszt 30.000 złotych za kamery jest 

jednorazowy, a koszty utrzymania i korzystania ze sprzętu są znacznie niższe. 

Burmistrz Łabiszyna dodał, że eksploatacja sprzętu wiąże się później z opłatami za prąd i 

ewentualną konserwacją.   

Radny Mieczysław Ruszkowski zapytał czy do jednego rejestratora, który ewentualnie 

zostanie zakupiony, można dołączać kolejne kamery w późniejszych terminach? 

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek wyjaśnił, że oczywiście można na początek 

kupić kilka kamer, a później systematycznie podłączać kolejne do tego samego rejestratora.   

 Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond powiedział, że przy zakupie 

rejestratora należy wybrać taki, do którego sukcesywnie można podłączać kolejne kamery. 

Poza tym, lepiej byłoby wybrać kamery bezprzewodowe i uniknąć konieczności 

rozkopywania miasta. Przewodniczący dodał, że warto zainwestować w sprzęt lepszej 

jakości, dzięki któremu można rozpoznać konkretne osoby, a nie tylko  stwierdzić, że pojawiła 

się jakaś postać. Pan Andrzej Hłond zaproponował też, aby jednak część kamer 

zainstalować na Rynku, a nie ograniczać się do obszaru Wyspy.   

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że też wybrałby opcję 

kamer bezprzewodowych. Rejestrator z monitorem można umieścić w Urzędzie Miejskim. 

Jedną z kamer można by umieścić na Urzędzie, inną np. przy wjeździe na 11-go Stycznia, 

następną na Poznańskiej. Na Wyspie można się ograniczyć do dwóch kamer w 

najważniejszych miejscach.  Podsumowując, na początek należy zakupić 5-6 kamer i założyć 

je w ważniejszych punktach miasta. Na pewno pojawi się informacja społeczna, że miasto 

zaczyna być monitorowane i być może ograniczy to niszczenie mienia. Burmistrz dodał, że 

ostatnio zostały wyrwane ławki z betonem i wyrzucone na środek ulicy.   
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Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond zgodził się z Burmistrzem, że 5-6 

kamer w strategicznych punktach miasta to bardzo dobry pomysł. Sama świadomość ludzi, 

że mogą zostać nagrani podczas niszczenia miasta może ich powstrzymać.  

Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że koszty robocizny też się mogą zmniejszyć 

dzięki użyciu kamer cyfrowych, ponieważ zbędne będą wykopy. Kamery cyfrowe wystarczy 

podwiesić na słupach. Trzeba tylko zakupić system nadawczo – odbiorczy.  

Radny Wiesław Kubkowski podsumował, że należy zakupić bezprzewodowe  kamery 

lepszej jakości i nie ograniczać się do terenu Wyspy, ale zainstalować je w kilku punktach na 

terenie całego miasta. Jeżeli okaże się, że system się sprawdza, to zawsze można dokupić 

więcej kamer w późniejszym terminie.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond zaproponował, żeby na pierwszy 

etap przedsięwzięcia przeznaczyć 20.000 - 25.000 złotych. 

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że w tym roku w budżecie 

znajdzie się kwota 25.000 złotych na zakup omawianego sprzętu.  

Członkowie Komisji Budżetu pozytywnie zaopiniowali pomysł zainstalowania 

monitoringu w mieście, zgodzili się, że będzie to przedsięwzięcie realizowane w kilku etapach, 

a na pierwszy etap inwestycji można przeznaczyć 25.000 złotych.  

 

 

Do punktu 5 

      

Na posiedzenie Komisji Budżetu Finansów i Planowania dołączyła Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury Pani Genowefa Lubiszewska i Prezes Fundacji Centrum Inicjatyw 

Edukacyjnych Pani Agnieszka Pogiel – Kantorska.   

Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Planowania Pan Andrzej Hłond 

powiedział, że dwie organizacje pozarządowe - Stowarzyszenie „Mała Szkoła w Nowym 

Dąbiu" i Fundacja Centrum Inicjatyw Edukacyjnych złożyły wnioski o udzielenie pomocy 

finansowej w związku z działaniem  punktów przedszkolnych.  

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek wprowadził radnych w temat. Na 

terenie Gminy Łabiszyn działają cztery przedszkola. Dwa z nich prowadzi Gmina (w Łabiszynie 

i Lubostroniu), a pozostałe dwa w mniejszej skali prowadzą stowarzyszenia w Nowym Dąbiu i 

w Jeżewie. Te dwa przedszkola istnieją od trzech lat i do tej pory działały w oparciu o 

fundusze unijne. Dzieci z tamtych środowisk, dzięki pieniądzom unijnym, zostały objęte opieką 

przedszkolną. Nie jest to pełen wymiar 8-godzinnej opieki, ale dzieci mogą przebywać w 

przedszkolu cztery godziny dziennie. Program unijny niestety się kończy, a stowarzyszenia nie 

mają środków finansowych, aby kontynuować działalność w tym zakresie. Jest natomiast 

oczekiwanie społeczne, żeby dalej realizować to zadanie. W tej sytuacji są dwa wyjścia. Albo 

z końcem programu stowarzyszenia zamkną przedszkola, albo Gmina pomoże 

stowarzyszeniom pod względem finansowym. Do  tej pory Gmina była partnerem w tych 
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działaniach, ponieważ nie obciążano stowarzyszeń kosztami eksploatacyjnymi  obiektów, w 

których te zajęcia się odbywały. W tej chwili oczekiwania stowarzyszeń dotyczą ponoszenia 

przez Gminę kosztów płacowych. Szacunkowo, na dwa przedszkola trzeba byłoby 

przeznaczyć około 90.000 złotych rocznie. Są to koszty utrzymania nauczycieli i pomocy 

przedszkolnych.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond zapytał o liczbę dzieci w 

przedszkolach prowadzonych przez stowarzyszenia. 

Głos zabrała Prezes Fundacji Centrum Inicjatyw Edukacyjnych Pani Agnieszka Pogiel – 

Kantorska. Cały projekt unijny obejmuje 22 przedszkola w Gminach Szubin, Kcynia i Łabiszyn. 

Na terenie naszej Gminy udało się stworzyć dwie placówki. Do tej pory 100% kosztów 

osobowych ponosiła Unia Europejska, a koszty eksploatacyjne ponosiła Gmina Łabiszyn. W 

Jeżewie punkt znajduje się w świetlicy, a w Nowym Dąbiu przy szkole. Aktualnie zajęcia w 

Jeżewie odbywają się od godziny 8.30 do godziny 12.30, a  w Nowym Dąbiu od godziny 

12.00. Nauczyciel i pomoc nauczyciela przez cały czas przebywają z dziećmi. W tym 

momencie w przedszkolach znajduje się po około 20 dzieci. Punkt powstał z potrzeby 

społecznej i nadal jest chęć rodziców do kontynuowania przedsięwzięcia. Projekt kończy się z 

końcem czerwca. Pani Agnieszka Pogiel – Kantorska powiedziała, że z wcześniejszych ustaleń 

z Burmistrzem wiadomo, że opłaty za pracę logopedy i nauczycieli języka angielskiego nie 

wchodzą  w grę. Potrzebne jest tak naprawdę utrzymanie nauczyciela i pomocy, bez których 

punkt nie może istnieć. W Jeżewie w 2011 roku był to koszt ok.  33.000 złotych.  

Przewodniczący Komisji zapytał, czy rodzice ponosili jakąkolwiek odpłatność za 

przedszkole? Pani Agnieszka Pogiel - Kantorska odpowiedziała, że ze względu na program 

unijny rodzice nie mogli ponosić żadnych kosztów.   

Pan Andrzej Hłond zadał pytanie o to, czy dzieci jedzą posiłki w przedszkolu. Pani 

Agnieszka Pogiel – Kantorska wyjaśniła, że przy 4-godzinnej opiece nie ma konieczności 

przygotowania posiłków dla dzieci. Sanepid zgodził się na to, aby w świetlicy w Jeżewie 

dzieci mogły jeść tzw. drugie śniadanie, które przynoszą ze sobą.  

Radny Wiesław Kubkowski zapytał o wiek dzieci w przedszkolu. Pani Agnieszka Pogiel – 

Kantorska powiedziała, że są to dzieci w wieku 3-4 lata.  

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek dodał, że w tym roku skutek finansowy 

dotyczyłby czterech miesięcy, ponieważ przedszkole jest nieczynne w miesiącach lipiec – 

sierpień. Co więcej, ma ono pełnić funkcję wspomagającą, a nie funkcję opiekuńczą. 

Pani Agnieszka Pogiel – Kantorska dodała, że była wcześniej potrzeba uruchomienia 

zajęć letnich i takie zostały stworzone w lipcu ubiegłego roku. Finanse zostały zabezpieczone 

z innego źródła. Poza tym, został już napisany projekt na dofinansowanie na miesiące 

wrzesień – grudzień, ale nie ma jeszcze odpowiedzi. Chociaż konkurencja jest bardzo duża, to 

jest szansa na pozyskanie pieniędzy na ten okres z Banku WBK, a wtedy pomoc Gminy byłaby 

konieczna od stycznia 2013 roku.  
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Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond zapytał czy była konieczna weryfikacja 

przy naborze do przedszkola, czy dostało się każde dziecko? Pani Prezes wyjaśniła, że każde 

dziecko zostało przyjęte.  

Pan Andrzej Hłond zauważył, że dwa przedszkola prowadzone przez stowarzyszenia 

odciążyły trochę przedszkole w Łabiszynie.  

Radny Wiesław Kubkowski przyznał, że program unijny uniemożliwiał ponoszenie 

jakichkolwiek kosztów przez rodziców, ale program się kończy i można byłoby pomyśleć o 

pobieraniu od rodziców drobnych opłat. Zapytał, czy były prowadzone rozmowy z rodzicami 

w tym temacie.  

Pani Agnieszka Pogiel – Kantorska odpowiedziała, że rozmowy nie były jeszcze 

prowadzone, ale z doświadczenia wie, że może być problem. Podczas organizacji zajęć 

lipcowych była potrzeba uczestnictwa rodziców w kosztach, ale nie każdy mógł zapłacić.  

Burmistrz Łabiszyna zaproponował żeby rodzice opłacali tzw. „wsad do kotła”, czyli 

opłaty za wodę, kanapki, itp.  

Pani Prezes zgodziła się, że pomysł jest dobry, ale trzeba liczyć się z tym, że nie każdy 

rodzic zapłaci. Sytuacja materialna rodziców może być dużym ograniczeniem.  

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że gdyby zapadła decyzja 

o udzieleniu wsparcia finansowego, do końca tego roku należałoby zabezpieczyć około 

30.000 złotych. Na przyszły rok trzeba już całościowo zabezpieczyć potrzebną kwotę w 

budżecie. Warto dodać, że dwa przedszkola prowadzone przez stowarzyszenia wypełniają 

lukę przedszkolną Gminy.  

Pani Agnieszka Pogiel – Kantorska powiedziała, że można byłoby starać się o 

dofinansowanie dla przedszkoli już istniejących. Mowa tu o przedszkolu w Łabiszynie i 

Lubostroniu. Warunkiem jest jednak rozszerzanie działalności. Wyjściem w tym wypadku 

byłoby stworzenie w Jeżewie i Nowym Dąbiu filii tych przedszkoli. Obowiązkiem jest jednak 

kontynuacja działalności. 

Burmistrz wyjaśnił, że trzeba się przyjrzeć konsekwencjom udziału w takim programie. 

Poza tym, na pewno jest konieczność funkcjonowanie oddziału przez pięć godzin dziennie. 

Nie ma sensu zgodzić się na reżim projektu i wszystkie stawiane wymagania, którym czasami 

trudno sprostać. 

Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek zaproponował, aby zgodzić się na 

przejęcie funkcji opłacania nauczycieli i pomocy w dwóch omawianych przedszkolach od 1 

września 2012 roku.  

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond przyznał, że propozycja Burmistrza jest 

uzasadniona.  

Radny Wiesław Kubkowski dodał, że jest za tym, aby wprowadzić chociaż drobny 

udział finansowy rodziców.   
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Komisja Budżetów Finansów i Planowania pozytywnie zaopiniowała wniosek o pomoc 

finansową dla Stowarzyszenia „Mała Szkoła w Nowym Dąbiu" oraz Fundacji Centrum 

Inicjatyw Edukacyjnych w zakresie prowadzenia przedszkoli w Nowym Dąbiu i Jeżewie.   

Pani Agnieszka Pogiel – Kantorska zapytała o rolę Stowarzyszenia i Fundacji w tym 

temacie. Burmistrz Łabiszyna powiedział, że będzie to rola wspomagająca. Można podpisać 

umowę o współfinansowaniu. Kwestie techniczne zostaną dopracowane przez Burmistrza 

Łabiszyna i Panią Prezes.  

 

 

Do punktu 6 

   

 Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że padła propozycje ze 

strony Pani dyrektor Krystyny Poremskiej, aby wziąć udział w programie „Cyfrowa Szkoła”. 

Program obejmuje szkołę podstawową - klasy IV-VI. Każda szkoła może dostać od 90.000 do 

200.000 złotych. Warunkiem udziału w programie jest wkład własny w wysokości 20%. W 

przypadku Gminy Łabiszyn byłaby czyli suma około 110.000 złotych na początek (dla szkoły w 

Łabiszynie, Ojrzanowie, Lubostroniu). Dodatkowe finanse należy zabezpieczyć na 

uczestnictwo co najmniej 20% nauczycieli w klasach IV-VI, koszty administrowania, 

konserwację sprzętu, szafki do przechowania, skaner, drukarkę  itp. Burmistrz przyznał, że 

sceptycznie patrzy na to przedsięwzięcie, szczególnie po przeczytaniu wypowiedzi ministra 

Boni. Minister mówi, że według niego pieniądze, które rodzice wydają w tej chwili na zakup 

podręczników powinny zostać przeznaczone na zakup tabletów. Dzięki temu do uczniów 

trafiłby najnowszy sprzęt, a podręczniki za darmo przekazywałoby państwo. 

Burmistrz Łabiszyna dodał, że w przypadku takiego programu nie ma zróżnicowania na 

uczniów biednych i bogatych, a nie każdego stać na tablet. Pan Boni wymyślił, że można 

zrezygnować z tzw. wyprawki szkolnej i zakupić za te pieniądze tablety dla faktycznie 

najbiedniejszych dzieci. Do 18 kwietnia trzeba byłoby zgłosić chęć udziału w programie 

„Cyfrowa szkoła”. 

Skarbnik Gminy Pani Iwina Krajka powiedziała, że najprawdopodobniej na początku 

Gmina musiałaby w całości sfinansować całe przedsięwzięcie i później czekać na zwrot 

kosztów. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Pan Andrzej Hłond stwierdził, ze trzeba byłoby 

zobaczyć jak cały program funkcjonuje w praktyce. Warto poczekać i ewentualnie wejść w 

program w kolejnych edycjach. Gminę czekają  teraz ważne wydatki np. remont przedszkola 

i kładka, a nie mamy tyle środków finansowych, żeby wykładać cała sumę od razu.   

 Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek powiedział, że został przygotowany 

materiał z wyliczeniami dotyczącymi przeprowadzonych działań w oświacie. Materiał 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Burmistrz Łabiszyna stwierdził, że w kontekście 
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podwyżek dla nauczycieli i zatrudnienia nowych pracowników Gmina zyskała 10.000 złotych 

miesięcznie. Z obliczeń wynika, że  gdyby poczynionych kroków nie było, to Gmina traciłaby 

40.000 złotych miesięcznie. Symulacja pokazuje na przykład, że  2% zwyżka składki rentowej 

kosztuje Gminę 70.000 złotych rocznie.   

 Przewodnicząca Komisji Oświaty Pani Genowefa Lubiszewska zapytała, jak kwotowo  

wygląda sytuacja po likwidacji nadgodzin w szkole w Łabiszynie i zatrudnieniu nowych 

nauczycieli w porównaniu do sytuacji poprzedniej? 

 Burmistrz Łabiszyna odpowiedział, że kwotowo wyszło to 1:1, ponieważ nowi 

nauczyciele pojawili się w zasadniczych pensjach.  

 Burmistrz Łabiszyna Pan Jacek Idzi Kaczmarek poinformował radnych, że jest już 

gotowa pełna dokumentacja kładki i został złożony wniosek w Starostwie Powiatowym o 

pozwolenie na budowę. Kosztorys kładki wynosi 750.000 złotych, ale po przetargu powinno 

być około  50% mniej, czyli mniej więcej 380.000 złotych.     

 Radny Henryk Buczkowski zapytał, czy w związku z wymrożeniem upraw będą 

umarzane jakieś podatki. Zaznaczył, że powinna zostać przyjęta zasada, że albo umarza się 

podatki wszystkim albo nikomu. 

Burmistrz Łabiszyna odpowiedział, że nie można wszystkim umarzać podatku. Byłoby 

to łamanie prawa. Do tej pory wpłynęły trzy wnioski o umorzenie podatku. Tylko jednemu 

wnioskodawcy zostało umorzone 30% opłat, ze względu na wymarznięcie 100% sadu. 

Pozostałe wnioski były rozpatrzone negatywnie.  

Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Hłond zaproponował, aby kolejne spotkanie 

Komisji Budżetu odbyło się we wtorek 24 kwietnia. Zostaną omówione materiały na XIV sesję 

Rady Miejskiej.  
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Pan Andrzej Hłond podziękował członkom komisji oraz gościom za spotkanie i 

zamknął obrady komisji. 

 

                                                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

Protokołowała Marta Dąbkowska 

 

                                                                                                               Andrzej Hłond 


